
 
 
 
 
Warszawa, 15 lutego 2011 r. 

 
 
       Pan 
       Grzegorz SCHETYNA 
       Marszałek Sejmu RP 
 
 
Na podstawie art. 194 ust 1 Regulaminu Sejmu RP wnoszę o 

przedstawienie na najbliższym posiedzeniu Sejmu informacji bieżącej w 
sprawie sytuacji na kolei, w związku z zaproponowanymi zmianami, przez 
Ministra Infrastruktury Cezarego Grabarczyka w dn. 17 grudnia 2010 r. - do 
Ministra Infrastruktury. 

Do przedstawienia wniosku  na posiedzeniu Sejmu został upoważniony 
poseł Wiesław Szczepański. 
 

UZASADNIENIE 
Blisko dwa miesiące temu podczas debaty sejmowej Minister 

Infrastruktury Cezary Grabarczyk zapowiedział zmiany na kolei. 
 Mówił o zmianach organizacyjnych, lepszym wykorzystaniu środków 
unijnych na inwestycje, poniesieniu konsekwencji przez osoby 
odpowiedzialne za chaos panujący na kolei, w związku z wprowadzeniem 
nowego rozkładu jazdy. 
 Minęło od tego czasu dwa miesiące. Co mamy. Otóż mamy nowego 
wiceministra odpowiedzialnego za kolej, mamy PKP SA i PKP Intercity bez 
prezesów, w PKP PKL wakaty czterech członków zarządu. 
 Blisko 5 mld zł środków unijnych rząd chce przeznaczyć po uzyskaniu 
zgody komisji europejskiej z inwestycji kolejowych na drogowe. Z tej 
przyczyny protestują związkowcy i środowiska kolejowe.  

Już za kilkanaście dni w życie wejdzie nowy rozkład jazdy. 
Czy będzie taki sam chaos jak dwa miesiące temu? Nie widać żadnego 

programu naprawczego na kolei.  
W związku z powyższym zwracamy się do Pana ministra o 

przedstawienie informacji bieżącej jak wygląda obecnie sytuacja w grupie PKP 
SA w świetle zapowiadanych zmian? 

 
      Z poważaniem 
 
      Stanisława Prządka 
      Sekretarz KP SLD 


